
Geachte voorzitter, collega’s en inwoners, 

Even een hele korte reflectie op de afgelopen dagen.  Val van het kabinet, politici die 
opstappen en zich niet verkiesbaar stellen.  Wat gaat dit allemaal betekenen voor de 
gemeente politiek. Gelukkig is het in onze gemeentepolitiek minder spannend en onrustig. Ik 
ben benieuwd wat deze avond brengt. 

Ik wil graag mijn waardering uitspreken voor de duidelijkheid van de voorjaarsnota en het 
organiseren van de informatiemarkt, dit mag wat DOED betreft zeker volgend jaar weer 
plaatsvinden. Het is positief om te zien dat er een slag is gemaakt door de drie opgaven 
helder te benoemen. Dit biedt een goede basis voor de discussie en het nemen van 
besluiten.

Desalniettemin zijn er enkele zorgen die we moeten aanpakken. Gemeente Duiven heeft een 
flinke uitdaging om tot een sluitende begroting voor zowel 2024 als 2027 te komen. Het is 
van groot belang dat we streven naar een sluitende begroting voor 2024. Hiervoor zullen we 
kritisch moeten kijken naar het bestaande beleid en eventuele aanvullende wensen. We 
moeten scherp aan de wind varen en extra schommelingen in de begroting voorkomen.

Om deze reden dienen we, samen met het CDA en Lokaal Alternatief, een motie in genaamd 
de "stofkam methode". Met deze motie willen wij het college ook meegeven  om meer 
gebruik te maken van samenwerking met en kennis op te halen bij andere gemeenten. Het is 
niet altijd nodig om externe bureaus in te schakelen, wanneer we kunnen leren van andere 
gemeenten die vergelijkbare uitdagingen hebben gehad. Laten we het wiel niet opnieuw 
uitvinden als het al is uitgevonden.

Een ander punt van zorg betreft het uitstellen van bestaande plannen en projecten, terwijl 
nieuwe plannen wel worden uitgevoerd zoals het Eilandplein waar substantieel een veel 
breder plan gemaakt moet worden dan in eerste instantie de bedoeling was. Natuurlijk 
vinden wij het belangrijk dat de problematiek op het plein aandacht heeft maar wij vragen 
ons af of dit plan als het uitgewerkt is niet gefaseerd  uitgevoerd kan worden. Neem 
bijvoorbeeld het voorbeeld het uitstellen van de Dort tot Medlerstraat, waar de kosten 
steeds hoger worden en de geloofwaardigheid van de gemeente afneemt in de ogen van de 
inwoners. We begrijpen dat flexwoningen prioriteit hebben, maar we begrijpen niet waarom 
dit een keuze moet zijn van "of/of". Kan het  college toezeggen  om direct na de uitvoering 
van het flexwonenplan aan de slag te gaan met de problematiek van de Eltensestraat/Dorth 
tot Medlerstraat dan wel als eerder als er ruimte ontstaat? 



Verder vinden we dat er stappen worden gemaakt in de dienstverlening, maar naar onze 
mening wordt er niet voldoende rekening gehouden met (fulltime) werkende inwoners en 
ondernemers. Daarom stellen wij voor om niet alleen op de maandagavond van de even 
weken het loket open te stellen, maar op alle maandagavonden. Hiervoor dienen we een 
amendement in.

We zijn zeer betrokken bij de ontwikkelingen in en rondom het centrum, en hoewel er 
zorgen zijn, blijven we positief gestemd. We zijn ervan overtuigd dat een bruisend centrum 
de wens is van alle betrokken partijen, maar dit vereist wel actieve inzet. Momenteel is het 
nog niet duidelijk hoe de Elshofpassage er precies uit komt te zien en zijn er nog vraagtekens 
bij fase 4. Wij zijn geïnteresseerd in de huidige stand van zaken met betrekking tot fase 2.

Graag zouden we willen weten welke stappen er worden ondernomen voor het behoud, 
mits dit rendabel te maken is,  van het zwembad. We hebben begrepen dat er verschillende 
ondernemers interesse hebben getoond en zich hebben gemeld. Zijn er al concrete 
afspraken met hen gemaakt? Hoe verlopen de contacten met de makelaar die de verkoop 
van fase 2 beheert? Heeft hij de juiste instructies meegekregen? We hebben net een 
mededeling van de wethouder gehad dat er een notitie komt. Wij wachten deze af.99

Het feit dat er een nieuwe energie is ontstaan door de komst van de nieuwe winkelstraat 
stemt ons positief. We zijn benieuwd naar de vervolgstappen die nu genomen zullen worden 
om deze energie vast te houden en te benutten. Welke initiatieven worden er genomen om 
de nieuwe mogelijkheden ten volle te benutten? Om te zorgen dat de energie blijft dienen 
wij, motie ter ondersteuning van het centrum van Duiven in. 

Op 8 november heeft de raad besloten om de verenigingen die niet langer oud papier 
kunnen inzamelen te compenseren voor het jaar 2023. Momenteel voert de gemeente 
gesprekken met deze verenigingen om alternatieve inkomstenbronnen te verkennen. We 
zijn benieuwd naar de voortgang van deze gesprekken en of er al mogelijke scenario's in 
beeld zijn. Het is voor ons van groot belang dat er goede oplossingen worden gevonden voor 
de verenigingen die in de problemen komen zodra deze compensatieregeling afloopt. Het 
voortbestaan van de verenigingen is van essentieel belang voor onze gemeente.

Samenvattend roepen we het college op om de begroting sluitend te maken voor 2024 en 
kritisch te kijken naar bestaand beleid en aanvullende wensen. We vragen om meer 
samenwerking met andere gemeenten en het benutten van hun kennis en ervaring. 
Daarnaast willen we direct actie zien met betrekking tot de problematiek van de 
Eltensestraat/Dort tot Medlerstraat en streven we naar een betere dienstverlening voor 



(fulltime) werkende inwoners. Verder willen we echt de nadruk leggen om te investeren in 
een bruisend centrum van Duiven voor horeca, ondernemers, verenigingen en inwoners.

Tot zover.


